



**For immediate release:**

21 December 2018

## Celebrate Christmas at NagaWorld!

**Phnom Penh, Cambodia, 21 December 2018** – Bring your family and friends to NagaWorld to revel in the most joyous Christmas celebrations in town and soak in the fun festive atmosphere through a spectacular line-up of free live entertainment and promotions.

Catch the Christmas-themed show Viva X'mas at NABA Theatre, from 8pm on Thursdays to Sundays till the end of December. Follow a girl's magical journey into a winter wonderland accompanied by brilliant music, dance choreography and astounding illuminations in Cambodia's first 3D video mapping theatre.

Free tickets for the 45-minute show, which is suitable for all ages, are available at NagaWorld. Arrive at the theatre foyer at 7:30pm to grab a special photo with Santa Claus and experience a snow party after the performance. Then cap off a superb evening by treating yourself and your loved ones to a delectable dessert buffet at award-winning 2Pangea restaurant, right across from NABA Theatre.

On Christmas Eve and Christmas Day, you can join your favourite festive characters in a parade across NagaWorld from 6pm. Then follow Santa in his special walkabout at selected restaurants from 7pm before you decide on your choice of festive feast. Try the traditional roast turkey and Christmas pudding at the award-winning Bistro Romano, special Christmas set menu at Le Gourmet or the Christmas-themed buffet dinners at The Pangea and 2Pangea. The dining options are truly endless. Continue the celebrations with the free Christmas Highlight Show starring international talents at NagaWorld Lobby Stage at 10pm and party the night away at Darlin' Darlin' Music Lounge.

For some delicious gifts to share, check out the amazing range of Christmas goodies at Lobby Lounge and Food Pavilion, including gingerbread houses, chocolate yule logs, mince pies and Christmas cake. You can also bring home a limited edition reindeer plush toy when you spend \$50 or more in a single receipt at NagaWorld's F&B outlets, while stocks last.

More cutting-edge family-friendly entertainment comes in the form of the new Virtual Reality (VR) experience available at Naga2's Lower Ground Level. Don a wireless headset and fully immerse yourself in the digital playground where you see, feel, hear and fulfil your dream to "become" the characters in the games. Get ready for the ultimate festive celebrations with your loved ones at NagaWorld. Merry Christmas everyone!

###



### **About NagaWorld**

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxury spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

**For media enquiries or photos, please contact:**

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់

២១ ធ្នូ ២០១៨

### **ប្រារព្ធបុណ្យណ្ឌអែលដ៍នៃណាហ្គាវើលដ៍!**

**រាជធានីភ្នំពេញ ២១ ធ្នូ ២០១៨ ៖** នាំក្រុមគ្រួសាររួមទាំងកូនតូចៗ និងមិត្តភក្តិរបស់អ្នកមកណាហ្គាវើលដ៍ក្នុងឱកាសចុងឆ្នាំនេះដើម្បីប្រារព្ធបុណ្យណ្ឌអែលដ៍សប្បាយរីករាយ ចូលទស្សនាការសម្តែងឥតគិតថ្លៃ និងទទួលបានការបញ្ចុះតម្លៃដ៏ច្រើនសន្ធឹកសន្ធាប់!

ទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈអបអរវាយបុណ្យណ្ឌអែលដ៍អស្ចារ្យដោយសេរីនៅសាលមហោស្រព NABA ចាប់ពីម៉ោង ៨ យប់ពីរៀងរាល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់អាទិត្យរហូតដល់ចុងខែធ្នូ។ វាជាការសម្តែងដ៏រស់រវើកអមដោយតន្ត្រី ការរាំ និងពន្លឺបញ្ចាំងនៅលើជញ្ជាំង និងដំបូលនៃសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដ៏ប្លែកដែលអ្នកប្រហែលពុំធ្លាប់បានឃើញ។ ធានាថាពិតជាអស្ចារ្យ!

សំបុត្រ ចែកជូនដោយឥតគិតថ្លៃនៅណាហ្គាវើលដ៍សម្រាប់ការសម្តែងរយៈពេល ៤៥ នាទីនេះ និងស័ក្តិសមសម្រាប់គ្រប់វ័យ។ សូមអញ្ជើញមកសាលនៅខាងក្រោមសាលមហោស្រពនៅម៉ោង ៧:៣០ យប់ ដើម្បីបច្ចុប្បន្នជាមួយតារាណ្ឌអែលដ៍ និងលេងជាមួយព្រិលបន្ទាប់ពីការសម្តែង។ បន្ទាប់មក ពុកម៉ែ ពូមីង បងប្អូនរបស់យើង អាចពិសាប៊ូហ្វេបង្អែមពិសេសនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីត 2Pangea ដែលនៅទល់មុខច្រកចូលសាលមហោស្រព NABA ។

មួយថ្ងៃមុនថ្ងៃបុណ្យណ្ឌអែលដ៍ និងនៅថ្ងៃណ្ឌអែលដ៍ ពុកម៉ែ ពូមីង បងប្អូនអាចដើរ និងថតរូបជាមួយម៉ាស់ស្តត់ណ្ឌអែលដ៍ដែលពួកគាត់នឹងដើរជូនពរភ្ញៀវទូទាំងសណ្ឋាគារចាប់ពីម៉ោង ៦ ល្ងាច។ បន្ទាប់មក អ្នកអាចដើរជាមួយតារាណ្ឌអែលដ៍ទៅកាន់ភោជនីយដ្ឋានមួយចំនួននៅក្នុងណាហ្គាវើលដ៍ចាប់ពីម៉ោង ៧ យប់មុនពេលអ្នកសម្រេចចិត្តទៅពិសាម្ហូបពិសេសរបស់យើង។ អ្នកអាចភ្ញក្សមាន់ទូតិអាំង និងនំផ្លែឈើណ្ឌអែលដ៍ចំហុយនៅភោជនីយដ្ឋានអ៊ីតាលី Bistrot Romano ពិសាម្ហូបឈុតណ្ឌអែលដ៍នៅភោជនីយដ្ឋានបារាំង Le Gourmet ឬពិសាអាហារប៊ូហ្វេនៅភោជនីយដ្ឋាន The Pangea ឬ 2Pangea ។ ណាហ្គាវើលដ៍ មានលក់ម្ហូបរសជាតិដើមជាច្រើនជម្រើសមកពីជុំវិញពិភពលោក។ បន្ទាប់មក អ្នកអាចទៅទស្សនាការសម្តែងពិសេសដោយសេរីដែលសម្តែងដោយ



អ្នកសម្តែងអន្តរជាតិប្រចាំណាហ្គាវើលដ៍នៅឆាកជាន់ផ្ទាល់ដីនៅម៉ោង ១០ យប់ និងទៅក្រេបភេសជ្ជៈ និងរំលែងកម្សាន្តនៅក្លឹបដាលីនដាលីនក៏បាន។

ប្រសិនបើអ្នកចង់ជានិច្ចដើម្បីធ្វើជាកាដូពិសេស សូមជានៅសាលទទួលភ្ញៀវជាន់ផ្ទាល់ដីណាហ្គាវើលដ៍ ឬភោជនីយដ្ឋាន Food Pavilion ជាន់ក្រោមដីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ដែលមាននិរូបផ្ទះរសជាតិខ្ចី នំស្លក្កាភាវងគល់ឈើ នំដាយ និងនំណូរដែលជាច្រើនជម្រើស។ អ្នកក៏អាចយកតុក្កតារូបកាន់ដ៏ស្រស់ស្អាតមួយផងដែរដោយត្រូវចំណាយយ៉ាងតិច ៥០ ដុល្លារក្នុងវិក្កយបត្រមួយនៅភោជនីយដ្ឋានណាហ្គាវើលដ៍ដែលផ្តល់ជូនរហូតអស់ពីស្តុក។

អ្វីដែលពិសេសទៀតនោះ គឺណាហ្គាវើលដ៍បាននាំចូលនូវម៉ាស៊ីនហ្គេមបច្ចេកវិទ្យា Virtual Reality (VR) ដ៏អស្ចារ្យដើម្បីពុកម៉ែ ពូមីង បងប្អូនកម្សាន្តជាលក្ខណៈគ្រួសារនៅជាន់ក្រោមដីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២។ ពាក់កាសត្រចៀក និងវ៉ែនតាពិសេសដើម្បីលេងហ្គេមដ៏ជក់ចិត្ត និងក្លាយជាតួអង្គនៅក្នុងហ្គេម។ រីករាយលេងហ្គេមបច្ចេកវិទ្យា VR ជាមួយក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នក និងបង្កើតអនុស្សាវរីយ៍សប្បាយៗជាមួយគ្នានៅណាហ្គាវើលដ៍។ ជូនពរសំណាងល្អក្នុងឱកាសបុណ្យណូរដែលនៅណាហ្គាវើលដ៍!

###

**អំពីណាហ្គាវើលដ៍**

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្ចរជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទង ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



即时发布

2018 年 12 月 21 日

## 与金界共庆圣诞！

金边 21 日讯，圣诞佳音近在眉睫！快携同您的亲朋好友到访金界，度过全城最充满喜悦的圣诞欢庆之旅，欢乐漫游在现场精彩娱乐及特别促销的氛围中。

阖家共赏的圣诞主题歌舞剧“缤纷圣诞”，在这 12 月，每逢周四至周日，晚上 8 时于 NABA 歌剧院盛势登场。剧情讲述着一名女子的冰雪奇幻之旅，伴随着动感音乐和律动舞蹈，以及柬埔寨首家 3D 影像映射剧院的震撼影音效果。

这场为时 45 分钟的表演，可在金界免费索取门票，适合一家大小观赏。记得在晚上 7 时 30 分抵达剧院前厅，就能和圣诞老人一同合照留念。而在表演结束后，还能体验一场“雪中奇景”。此外，您和挚爱还能前往 NABA 歌剧院对面的得奖餐厅金大庭，品享各款自助甜品。

在平安夜及圣诞当天，您还可以参与金界圣诞巡游，与圣诞人物共欢，时间为傍晚 6 时开始；而圣诞老人也在随后的 7 时到访特选餐厅，与您其乐融融。

在获奖的意式餐厅 Bistro Romano，品尝传统焗烤火鸡及圣诞布丁；或在法式餐厅 Le Gourmet 享圣诞套餐；或在金大庭餐厅及国际菜式餐厅，大快朵颐节庆自助美食。

除了丰盛佳肴享不尽，晚上 10 时，金界大堂舞台还上演圣诞特别表演，国际艺人齐聚为来宾带来精彩演出；而达令达令音乐酒廊也特别举办圣诞主题派对，邀您狂欢一整夜！

想要为亲友送上心意，大堂酒廊及美食广场旁的礼品摊，备有琳琅满目的圣诞礼品任选，包括姜饼屋、巧克力树桐蛋糕、水果派及圣诞蛋糕等。在金界餐饮场所，凡于单张收据消费达 50 美元以上，就能免费获得一只限量版麋鹿毛绒玩偶，送完即止。

时下最流行的全家娱乐之选，莫过于崭新的“虚拟现实”游戏，现在只要前来金界二期的底层，就能尽情体验。戴上无线耳机，站在游戏区内，全情体验视觉、感觉和听觉的感官刺激，让您宛如“成为”游戏中的角色。



今天就光临金界，与您挚爱共同欢度盛季。祝您圣诞快乐！

###

#### 关于金界爱心

自 1995 年创立以来，金界爱心持续为柬埔寨的社会经济成长及发展作出贡献良多。在 2014 年 3 月，金界爱心由金界职员群体号召下设立，希望为柬埔寨社会作出回馈，而这项理念也获得金界的鼎力支持。金界爱心的 4 大目标支柱为改善教育、社区互动、体育发展及环境保护，如今，已有超过 160,000 的柬埔寨子民在此计划下受惠。

媒体咨询，敬请联络：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---